
 

Protokoll fra Landsstyremøtet  
 

Møte nr./dato 4 15.11.2023 Sted: Quality hotel 
Til stede: 
 

Kjellaug Kristiansen Jota, leder 
Jan Bekkevold, nestleder 
Inger-Marie Stokker, økonomiansvarlig 
Else Margrete Myhre, sekretær 
Ann Karin Tenggren, styremedlem 
Irene Myklebust, styremedlem 
Ingvar Kjøren, styremedlem 
Eli M. Ludvigsen, styremedlem 
Geir Gjelsten, styremedlem 
Holger Zachariassen, 1. varamedlem 
Laurentse Foss (revisor) 

Forfall:  
Til stede 
(andre): 

 

 

Sakliste: 
1. Protokoll fra forrige møte 
2. Aktuelle saker 
3. «Etter landsmøtet – utfordringer for Pensjonistforbundet» ved generalsekretær Arne Halaas. 
4. «Pensjonistenes levekår 2023» - ved rådgiver i Pensjonistforbundet Sindre Farstad. 
5. «Statsbudsjettet 2024 – konsekvenser for pensjonistene» - ved rådgiver i Pensjonistforbundet 

Ragnhild Nestaas Dahl. 
6. Landsmøteforberedelser 2024 

- Oppnevning av valgkomité 
- Oppnevning av arbeidsgruppe for handlingsplan 

7. Økonomistatus, medlemsoversikt, budsjett 2024 (inklusiv status regnskap 2023 og kontingent 2024) 
8. Eventuelt  
 

 

Ad punkt 1  

• Ingen merknader til protokollen fra landsstyremøtet nr. 1. 
 
Vedtak: Protokollen godkjent.  
 

Ad punkt 2 

Eksternt; 

• Statsbudsjettet 2024/2025 – det er 4 møter i året med statsråden  

• Trygdeoppgjøret – litt skuffende resultat 

• Landsmøtet i Pensjonistforbundet – det er laget ny handlingsplan for en 3-årsperiode, ny 
organisering av fylkessekretærene vedtatt. 

• Helsekonferanse i Drammen – med bl.a. foredrag om «Bo trygt hjemme» 

• SAKO-konferanse 1. november 
Internt; 

• Det har vært normal aktivitet i avdelingene i 2023 

• Brukerstøtte er nå stort sett ferdig med dataopplæringen i våre systemer 

• Nytt epost-system fungerer som forutsatt. 

• Nytt medlems-system fungerer som forutsatt. 

• Jan har besøkt medlemsmøte i avdeling Romsdal og Nordvestlandet. 

• Jan og Kjellaug har hatt møter med Posten Bring AS. 



• Ny avtale med Interflora er inngått. Det jobbes med å få på plass en nettløsning. Det vil bli sendt ut 
en rutinebeskrivelse når alt er avklart. 

 

Vedtak: Tas til etterretning.  
 

Ad punkt 3 

Arne Halaas holdt et interessant foredrag om Pensjonistforbundets utfordringer etter landsmøtet.  

Vedtak: Tatt til orientering. 

 

Ad punkt 4 

• Sindre Farstad holdt et interessant foredrag om «Pensjonistenes levekår 2023». 
 

Vedtak:  Tatt til orientering. Rapporten er tilgjengelig i egen nyhet på vår nettside. 
 

Ad punkt 5 

• Ragnhild Nestaas Dahl holdt et interessant foredrag om «Statsbudsjettet 2024 – konsekvenser for 
pensjonistene».  
 

Vedtak:  Tatt til orientering. Presentasjonen er tilgjengelig i egen nyhet på vår nettside. 
 

Ad punkt 6 

Valgkomité. 

• I henhold til vedtektenes § 11 skal Landsstyret oppnevne en valgkomite som består av 4 
medlemmer. Komiteen skal oppnevnes seinest 3 måneder før Landsmøtet holdes. 
 
AU innstiller til Landsstyret å oppnevne følgende representanter til valgkomite: 

o Inger-Marie Stokker, leder (AU og Oslo avdeling) 
o Per Lillemark (Trøndelag Nord avdeling) 
o Magne Furesund (Oslo avdeling) 
o Eli Ludvigsen (Landsstyret og Hordaland avdeling) 

 

Vedtak:  Landsstyret støtter AU´s forslag til Valgkomité. 
 

Ny handlingsplan for perioden 2024-2027 

• I Postens Pensjonistforbund er det tradisjon for å opprette en arbeidsgruppe som kan ta ansvar for 
å behandle endringer i handlingsplanen før fremleggelse for Landsmøtet. Det er utarbeidet egen 
fremdriftsplan for gruppen slik at frister for levering er i samsvar med vedtektenes frister for 
formell behandling. 
 
AU innstiller til Landsstyret å oppnevne følgende arbeidsgruppe: 

o Geir Gjelsten, leder (Landsstyret og Sunnmøre avdeling) 
o Svein Arne Fossbakken (Buskerud avdeling) 
o Rutt Siri Kregnes (Oslo avdeling) 

 
Vedtak:  Landsstyret støtter AU´s forslag til arbeidsgruppe. 
 

• Det er utarbeidet egne frister for behandling av handlingsplan. Det er viktig at disse fristene gjøres 
kjent for avdelingene. Det vil bli sendt ut melding til avdelingene så snart som mulig.  



• Landsstyret anmoder avdelingene om å planlegge neste års årsmøter slik at det blir mulig å 
håndtere landsmøtesaker i henhold til vedtektenes frister. Frist for å avvikle årsmøter er 31. mars, 
men det kan være hensiktsmessig å legge møtene i februar eller tidlig i mars.  

• Antall delegater fra avdelingene vil være iht antall medlemmer pr. 31.12.2023, jamfør vedtektenes 
§ 6. 

• Foredragsholdere og underholdning på Landsmøtet ble diskutert. Arbeidsutvalget arbeider videre 
med invitasjoner mv.  

•  

Vedtak:  Tas til orientering 
 

Ad punkt 7 

• Status regnskap 2023 og budsjett 2024 ble gjennomgått av Inger-Marie Stokker.  
• Status medlemsoversikt og avdelingenes egenkapital ble gjennomgått av Jan Bekkevold.  

 
Kontingenten til Postens Pensjonistforbund foreslås økt til kr. 150,00 for neste år. Når det gjelder kontingenten som 
skal kreves inn til Pensjonistforbundet er det ennå ikke avklart hvordan den blir. Landsstyret i Pensjonistforbundet vil 
beslutte dette i begynnelsen av desember. Arbeidsutvalget ber derfor Landsstyret om fullmakt til å fastsette 
kontingenten når beslutning er tatt i Pensjonistforbundet.  
 
Av hensyn til Zubarus, som leverer faktura for kontingenten, er det nødvendig å fastsette renere beløp (det vil for 
eksempel si avrunding til hele ti kroner). 

 

AU innstiller til Landsstyret å beslutte: 

• Landsstyret fastsette kontingent til Postens Pensjonistforbund for 2024 til kr 150. For å 
oppnå et «rundt» beløp for kontingentene får AU fullmakt til å regulere beløpet på en 
hensiktsmessig måte når beslutningen i Pensjonistforbundet er kjent. 
 

Vedtak 1: Landsstyret støtter AU´s forslag til heving av kontingenten til Postens Pensjonistforbund  til kr. 
150. 
Vedtak2:  Budsjettet for 2024 ble godkjent. 
 

Ad punkt 8 

• Landsstyremøtet ble evaluert og flere delegater var fornøyd med innholdet, både de interne sakene 
og de eksterne foredragene. 

 
 

Vedtak: Tas til orientering. 
 

 
Kjellaug Kristiansen Jota 
Leder 
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